
    

   

 

 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte MNB 
          2021-09-21 kl. 19.30 Teams 

 
 

Närvarande: Göran Svensson, Madelene Sandström, Mia Strömstedt, Dan Hoff,  

Sofia Wolfenstein, Bengt-Åke Ihrén, Bosse Edholm, Kim Berntzen, Örjan Eriksson, Arne Sjölander, 

Carro Strandberg, Patrik Rehnsbo, Zandra Nordquist, Jim Nordquist, Micke Wennberg, Ulf Jernström, 

 

Ej närvarande: Lars-Erik Söderström, Per-Erik Elf, Jenny Lindström, Pontus Sandell 

 
 
§1.  Ordförande öppnande mötet 
 

§2. Dagordningen godkändes. 

§3.  Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§4.  Ekonomi  

 Rapport allt ser bra ut, inga större avgifter. Gruppnumret är uppsagt! 

 Styrelsen har beslutat att subventionera utbildningarna med 

 tvåhundra (200) kronor/deltagare! 

§5.  Utbildning  

Rapport vad som hänt sedan senaste mötet, Inbjudan till bilsportskonferensen, 

tävlingsledning och tekniker kurser är utskickade till klubbarna! 

Bilsportkonferensen, vi gick igenom programmet, det ser bra ut, men vi redigerade 

några tider och lade in några punkter.  

Vilka SGAer kommer? Kim, Dan, Bengt-Åke, Bosse, Arne är klara. Carro, Zandra, Jim 

och Micke är inte klart än.  

§6.  Hemsidan kommer att upphöra årsskiftet 2022/23, vi får mer info på 

ordförandekonferensen i november. 

 

 



§7. Förbundet  

 Frågor från rallyutskottet och hur ställer mnb sig till frågorna som kom på mejl. 

Hur ställer ni er om att införa samma krav som SM har, att i alla våra nationella 
tävlingar fr.o.m 2023 ha personlig utrustning för förare/Co-driver? 

Svar: Det blir mindre lokala tävlingar då det blir för mycket pengar för en som tävlar 
endast ett fåtal tävlingar/år. Endast rekommendation! 

Ska vi ha bestraffningar vid felaktig utrustning? Vilka bestraffningar skulle det i så 
fall vara? 

Svar: Nej, se punkt ovan! Endast vara en rekommendation. 

Hur ser det ut med att få in nya tekniker/funktionärer ute i distrikten? Hur ska vi få 
in nya? Kan "fadderverksamhet tillämpas? Idéer!  

Svar: I MNB ska vi ha 1 teknikerutbildning med massa ungdomar och 1 utbildning 
med övriga både nya och gamla. 

Övriga frågor tar SGA Dan Hoff. 

Rapport från banbesiktningsmötet: 

Många instanser var kallade, men alla dök inte upp. Banlicensregistret är under 

kritik, det måste tas tag i! Nytt möte den 29/9. 

 

§8. Covid, den 29/9 släpps allt och återgår till det vanliga! MEN vi fortsätter att hålla 

avstånd å brukar handsprit! Smittan är inte borta än!!! 

 

§9. Rapport från SGA och utskott om verksamheten. 

 Rallycross: 4 tävlingar varav 2 i DM, på lördag går sista deltävlingen i DM. 

 Karting: Norrlandscupen är färdig, tyvärr inga vinnare, men många pallplatser. 

 7 deltävlingar blev det. Ö-vik hade 20 års jubileum med middag. 

Dragracing: 6st SM medaljer till distriktet! Bra jobbat! Utskottet planerar 

utbildningar. 

Rally: Inte många tävlingar så inget DM2021, 2022 är det desto fler som är 

planerade. 

Drifting: Inte så många tävlingar, lite träning å frikörning. Hoppas det blir bättre 

2022 då publiken återvänder.  



Folkrace: En del tävlingar har det blivit både med och utan publik. Många har tagit 

ett sabbatsår, men ett uppsving på damer har det blivit! 

Radiostyrt: Sundsvall har byggt ny anläggning, kört Nordsvenskan med beröm 

godkänt! Hoppas 2022 blir ett bättre år med fler tävlingar. 

 

§10. Rapport från SGA vilka funktionärer som finns i distriktet som 

 Tävlingsledare,tekniker,domare, utbildare mm. 

Det är ett pågående projekt som utgår på att vi ska kunna ta fram en lista och lägga 

på hemsidan så att klubbar kan se vilka som har vilken behörighet m.m 

 

§11.  Övriga frågor 

 Utvecklingsplan SDF, vision 2025, den jobbar vi vidare på! 

Patrik Johansson vill bli banbesiktare i FR, RC och enkel bilsport, han är redan i 

drifting. Stig-Roland Bohman är också intresserad! Vi kollar av på 

bilsportskonferensen ifall det finns fler intresserade. 

Biträdande distriktstekniker i folkrace, vi skulle behöva en biträdande som kan ta 

över när Kent Wågström vill gå i pension, Kim kollar med tekniker inom folkrace 

samt hör av sig till Kent. Mer info vid nästa möte. 

 

§12. Nästa möte 12/10 kl: 19.00 med SGAer 

§13. Mötets avslutande 

 

 

Göran Svensson    Mia Strömstedt 

Ordförande     Sekreterare 


